
 

 

  
  

Aan: College van B&W Barneveld 

Betreft: Giftendrempel voor mensen met een bijstandsuitkering 

Barneveld, 24 mei 2023 

Geacht college, 

Op grond van artikel 42 van de Organisatieverordening van de gemeenteraad wil de fractie 

van de ChristenUnie vragen stellen over de giftendrempel voor inwoners met een 

bijstandsuitkering. 

De gemeenten Amsterdam en Arnhem verhogen per 1 mei de hoogte van de giftendrempel 

voor inwoners met een bijstandsuitkering. Ook in Amersfoort is het college voornemens om 

de giftendrempel te verhogen. Op dit moment ligt deze wettelijke drempel op 1200 euro per 

jaar, zonder dat dit gemeld hoeft te worden. Inwoners mogen jaarlijks belastingvrij giften 

ontvangen met een waarde van maximaal 1200 euro. Het gaat bijvoorbeeld om een 

geldbedrag of materiële zaken zoals een fiets of boodschappen. 

 

In de genoemde gemeenten wordt de giftendrempel verhoogd naar 1800 euro. Hierdoor 

kunnen inwoners jaarlijks dus meer giften belastingvrij ontvangen. Dit draagt bij aan 

onderlinge solidariteit én kan ook helpen bij het bevorderen van bestaanszekerheid. 

Inwoners met een bijstandsuitkering kunnen zo door hun sociale omgeving, vrienden, familie, 

maatschappelijke organisatie, bijgestaan worden als ze in financiële nood zitten óf inwoners 

krijgen net dat extraatje waarmee iemand toch mee kan op vakantie. 

Voor inwoners met een bijstandsuitkering komen giften als geroepen. Inwoners met een 

bijstandsuitkering kunnen elke euro heel goed gebruiken, zeker door de huidige inflatie en 

bijv. de onverwachte toegenomen energiekosten. De bestaanszekerheid staat voor veel 

inwoners stevig onder druk. Als er een goed bedoelde gift gegeven wordt, moet dit niet 

leiden tot stress over de registratie of zorgen over de uitkering.   

  



 

 

  
  

De fractie van de ChristenUnie heeft daarom de volgende vragen: 

1. Hoe kijkt het college aan tegen het verhogen van de giftendrempel zoals ook 

andere gemeente voornemens zijn te doen? 

2. Is het college bereid om ook in Barneveld de giftendrempel te verhogen tot 

1800 euro per jaar? Zo ja, per wanneer. Zo nee, waarom niet? 

3. Hoe gaat u de (eventuele) verhoging van de giftendrempel communiceren? 

Wij zien uit naar uw reactie.  

Met vriendelijke groet,  

  

Dianne de Kwant 

 

 

 

 


